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Aanwezig: Gwen ten Haaf (vz), Norbert Arnold, Wilma Kroon, Yvonne Sies,  
   Esther van de Venn 
          

Genodigd: 
Gemeente Gennep: Chantal Verhoeven  
     Menno Kok (t.b.v. agendapunt 4) 
     Marijke Hendrickx (t.b.v. agendapunt 5) 

 

Toehoorders:  Nienke Pluk, Jacq Thomassen-Mans 
                   
Notulist:   Petra Kerkhof (bureau Stand-by) 
 
Afwezig (mkg):  Arno Janzen 
 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Mevrouw Ten Haaf opent in haar functie van vervangend voorzitter de vergadering en heet iedereen 
welkom, in het bijzonder beide toehoorders die aanwezig zijn. 
De voorliggende agenda wordt vastgesteld. 
 
Iedereen heeft het concept jaarverslag 2023 ontvangen. Vaststelling ervan wordt geagendeerd voor de 
volgende vergadering.  

 
2. Ingekomen stukken / mededelingen 

Van de heer Noij is bericht ontvangen dat hij per 1 juli een andere functie binnen de gemeente vervult. Zijn 
opvolger in dit overleg is nog niet bekend. Vooralsnog vervult mevrouw Verhoeven die rol. 
 
3. Verslag 04-06-2024 
Het verslag van 4 juni 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van de actielijst: 

• Actie 24-09, afspraak met afd. Communicatie: mevrouw Ten Haaf meldt dat dit actiepunt niet wil vlotten. 
In september zal een laatste poging worden gedaan. 

• Actie 24-12, KonnectKever: mevrouw Hendrickx geeft aan dat de website momenteel wordt bijgehouden 
door de heer Noij. Dit zal iemand anders moeten gaan overnemen. 

Afgehandelde actiepunten: 24-14. 
 
4. Inburgering 
De heer Kok houdt zich bezig met migratie in de gemeente Gennep. Zolang de Spreidingswet nog niet van 
tafel is, acteert de regio op die wet. Gennep heeft aangegeven dat het naast de opvang van ruim 400 
Oekraïners niet veel asielzoekers meer erbij kan hebben. Volgens de Spreidingswet zou Gennep 100 
asielzoekers moeten opvangen, maar dat legt een te grote druk op de samenleving. De opvang van 
Oekraïners verloopt goed, 24/7 beveiliging is geregeld, inwoners zijn tevreden. Oekraïners hebben een 
bijzondere status, zijn geen asielzoekers.  
De gemeente heeft onlangs besloten om van werkende Oekraïners per 1 juli a.s. een eigen bijdrage van  
€ 100,- per persoon te heffen. Er is bewust gekozen voor een vast bedrag om de administratie licht te 
houden. Veel Oekraïners staan er positief tegenover, zij vinden dat ze royaal worden opgevangen en zijn 
bereid hun steentje bij te dragen. 
Samen met INTOS worden Oekraïners geholpen in de zoektocht naar passend werk, gericht op de 
kwaliteiten van een persoon.  
 
Vanuit de ASD wordt geadviseerd om participatie van de Oekraïners in de samenleving te stimuleren. Veel 
oudere Oekraïners hebben nauwelijks contact buiten de opvang.  
 
Naast Oekraïners heeft Gennep ook personen met een verblijfstatus. Van deze statushouders in het AZC is 
85% alleenstaand of alleengaand. Voor de taakstelling zijn 19 (sociale huur)woningen nodig. Er zijn er 18 
gerealiseerd. Gennep verwacht ook meer gezinsherenigingen, maar wil niet nog meer sociale huurwoningen 
hiervoor inzetten. Huisvesting van deze doelgroep is een zorg, ook voor de jongeren die uit huis gaan en 
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waarvoor geen kamers beschikbaar zijn. De druk op de samenleving valt mee. De noodzaak tot jeugdzorg of 
beschut wonen is gering. 
 
De ASD vraagt naar de ervaringen met de nieuwe Wet Inburgering in relatie tot het advies van de ASD. 
Mevrouw Verhoeven stelt voor om de evaluatie te agenderen, dit zal worden gedaan. 
 
De heer Kok zal de ASD meenemen in het proces zodra de opvang van asielzoekers gaat plaatsvinden. 
 
Mevrouw Ten Haaf bedankt de heer Kok voor zijn komst en toelichting. 
De heer Kok verlaat de vergadering. 
 
5. Uitvoeringsagenda gezondheidsbeleid 
Mevrouw Hendrickx geeft aan dat het gezondheidsbeleid mooi in elkaar schuift met het OMO-beleid. 
De regio’s Mooi Maasvallei en Noord-Limburg hebben een transformatieplan Integraal Zorg Akkoord 
ingediend bij de zorgverzekeraar. Als hiervoor middelen vrijkomen wordt dit plan, met de diverse netwerken, 
gezamenlijk uitgevoerd. 
Het gezamenlijk beleid voor Gennep gaat uit van Positieve Gezondheid. De piketpalen als toen genoemd 
lopen. Het is nu tijd voor volgende piketpalen, zoals een lokale match van vraag en aanbod, kern- en 
wijkgericht werken, investeren in een gezonde leefomgeving. De huisartsen zijn op advies van de ASD 
betrokken, de werkgevers moeten nog worden benaderd. Preventie was eerder ingezet op roken, nu op 
bijzondere voeding. 
 
Vanuit de ASD wordt opgemerkt dat het voor de inwoner een onduidelijk verhaal is, zonder ‘kop en staart’.  
De thema’s wisselen steeds. Daarnaast vindt de ASD het gezondheidsbeleid en OMO niet in elkaar 
schuiven, maar langs elkaar heen werken. 
Mevrouw Hendrickx betreurt dat, want dat is niet de bedoeling. Tijdens het proces wordt voortdurend 
onderling geëvalueerd. 
 
Op de vraag van de ASD antwoordt mevrouw Hendrickx dat de praktijkondersteuner en de huisarts nu nog 
niet werken vanuit de nieuwe aanpak die meer insteekt op mogelijke onderliggende problematiek dan de 
door de cliënt gestelde zorgvraag. Dat is een transitie die meer tijd nodig heeft. 
 
6. Uitvoeringsprogramma OMO 
Mevrouw Verhoeven geeft aan dat het uitvoeringsprogramma OMO 64 pagina’s bevatte met 42 actiepunten. 
Ondertussen is de wereld en het sociaal domein veranderd: IZA, GALA, hervormingsagenda Jeugd, 
toenemende vergrijzing. De gemeenteraad heeft ook de opdracht gegeven om het OMO-beleid verder door 
te ontwikkelen: sociale infrastructuur in alle dorpen en wijken en drie sociale voorzieningen. 
Voorliggend uitvoeringsprogramma OMO is geactualiseerd per beleidsdoel en met een actieplan. 
Dit stuk ligt ter vaststelling morgen in het DT, waarmee ook het werkbudget wordt bestendigd. 
Zij vraagt de ASD om advies op dit stuk dat in september naar het college gaat. 
 
De ASD spreekt zijn complimenten uit voor het goed leesbare en heldere OMO-programma. Het is ook 
ambitieus. Op de vraag naar de niet begrote onderdelen in de begroting licht mevrouw Verhoeven toe dat zij, 
met de kennis van nu, het werkbudget ad € 1,1 miljoen in de tijd heeft weggezet. Sommige onderdelen zijn 
nog niet bekend, dat zijn PM-posten. 
 
De ASD vraagt naar de evaluatie op het vorige uitvoeringsprogramma OMO. Mevrouw Verhoeven bevestigt 
dat alle 42 actiepunten zijn geëvalueerd. De evaluatie is nog niet af, maar zij zal dit de ASD als concept en 
onder embargo toesturen. 
 
De ASD heeft de nodige kritische opmerkingen op voorliggend uitvoeringsprogramma OMO: 
- de hervormingsagenda Jeugd is een bezuiniging op Jeugd. Benoeming in dit programma duidt dus op een  
  bezuiniging; 
- in het programma gaat het over inwoners, maar het moet gaan om de kwetsbare inwoner. Dat moet  
  duidelijk worden benoemd, anders geldt het voor iedereen; 
- de gemeente draagt haar wettelijke taken in het sociaal domein over aan de samenleving. Een  
  samenleving die steeds verder polariseert. De kwetsbare inwoner wordt hiervan de dupe. 
Het uitvoeringsprogramma OMO steunt teveel op vrijwillige inzet vanuit de samenleving. Vrijwilligers haken 
af als zoveel verantwoordelijkheid bij hen wordt neergelegd.  
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Mevrouw Hendrickx en mevrouw Verhoeven verzekeren de ASD dat het niet gaat om bezuinigen, maar om 
het anders inrichten van zorg, zodat de zorg betaalbaar blijft. De gemeente vergrijst, er wordt vaker een 
beroep gedaan op de Wmo en dan dreigt er ook nog het ravijnjaar. De gemeente moet anticiperen op deze 
ontwikkelingen, o.a. door het realiseren van een aantal voorzieningen en door bijvoorbeeld Hulp bij het 
Huishouden een laagdrempelige voorziening in de wijk te maken zonder tussenkomst van de gemeente als 
indicatiesteller. Dat scheelt capaciteit en kosten. 
De ASD is niet overtuigd en zet vraagtekens bij de haalbaarheid van dit plan dat voornamelijk rust op 
inwoners. Daarmee valt ook het fundament weg onder Positieve Gezondheid dat ook niet aanhaakt op de 
actielijnen in het uitvoeringsprogramma OMO. In die zin schuift het niet in elkaar, maar werkt het langs 
elkaar heen. 
 
Mevrouw Verhoeven stelt voor om hier in een aparte sessie dieper op in te gaan. De ASD stemt hiermee in. 
Mevrouw Ten Haaf, mevrouw Kroon, mevrouw Sies en de heer Arnold melden zich hiervoor aan. 
Een datum wordt ter vergadering geprikt: 7 augustus, 11.00u.  
 
Mevrouw Kroon en mevrouw Hendrickx verlaten de vergadering. 
 
7. Preadvies woonzorgvisie 
Iedereen geeft zijn akkoord aan het preadvies. Mevrouw Ten Haaf zal het advies definitief maken en 
versturen naar het college van B & W.  
 
8. Uitnodiging regionale webinar 
Mevrouw Ten Haaf heeft de heer Noij gevraagd of er budget is voor scholing. Zij heeft nog geen antwoord, 
maar vraagt of iemand interesse heeft in de door haar doorgestuurde webinars. Niemand meldt zich aan, 
daarbij wordt € 75,- voor een online sessie hoog bevonden.  
 
Afgesproken wordt dat mevrouw Ten Haaf de uitnodigingen van de Koepel weer zal doorsturen, ook als 
deze verder weg plaatsvinden. 
 
Kennismaking met de toehoorders 
Beide toehoorders stellen zichzelf voor. Zij zijn beiden ervaringsdeskundig binnen het sociaal domein en 
onder meer betrokken bij taalondersteuning aan anderstaligen, het Taalcafé, het buurtproject van Synthese, 
de huiskamer Milsbeek. Zij hebben de vergadering van de ASD als veelomvattend ervaren, maar willen 
beiden nog een keer aansluiten. 
De ASD geeft aan hun bijdrage vanuit hun eigen ervaringen waardevol te vinden. De ASD bedankt hen voor 
hun openheid. 
 
Op de vraag van de ASD naar mogelijke hiaten in het OMO-beleid, geven zij aan dat inwoners tijdens het 
aanvraagtraject niet op de hoogte worden gehouden en dat de toetsing op de omgang met een PGB een 
wassen neus is. 
 
Mevrouw Verhoeven geeft aan dat zij en haar collega’s de inzet van de ASD bijzonder waarderen. De ASD 
is voor hen de inbreng vanuit de samenleving die voor beleidsmedewerkers soms lastig bereikbaar is. De 
ASD wordt altijd zo vroeg mogelijk in een beleidstraject betrokken, zodat de inbreng vanaf het begin wordt 
meegenomen in beleid. 
 
9. Aandacht besteden aan ongevraagd advies 
Vanuit de toehoorders wordt opgemerkt dat Gennep geen maatjesproject heeft, terwijl kwetsbare kinderen 
soms behoefte hebben aan een gesprek met een buitenstaander.  
De ASD adviseert om die vraag voor te leggen aan de dorpsondersteuner. 
Mevrouw Verhoeven geeft aan dat de gemeente een dorpsondersteuner Jeugd wil creëren voor jeugd tot  
18 jaar. De ASD zou dat ook graag zien voor jongeren tussen 18-27 jaar.  
 
Over de toetsing op de omgang met een PGB kan mogelijk een ongevraagd advies worden gegeven. 
Dit keert terug in de volgende vergadering. 
 
10. Rondvraag 
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
Mevrouw Ten Haaf wenst iedereen een fijne zomer en sluit de vergadering om 21.30u. 
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Actielijst  

 
 
 

Vragen/acties beleidsmedewerkers: 
Beleidsmedewerker Vraag/actie Termijn 

Chantal Verhoeven Evaluatie Wet inburgering + praktijk in Gennep Q3-2024 

Mariska Belliot Notitie nav evaluatie regionale collectieve zorginkoop Q1-2024 

Mariska Belliot Opdrachtformulering onderzoek toegankelijkheid centrum jan. ‘23 

 
 

► Binnen 6 weken terugkoppeling door beleidsmedewerker op een afgegeven advies 
► Deelname aan bijeenkomsten aan iedereen melden    

 
PR-commissie: mevrouw Ten Haaf, mevrouw Kroon 
Kasbeheer: mevrouw Kroon 
 
E-mailadres ASD: asdgennep@outlook.com  
 
 
 
Vergaderdata 2024:  6/2, 5/3, 2/4, 7/ 5, 4/6, 2/7, 3/9, 1/10, 5/11, 3/12. 

Nummer Vergadering Wie Actiepunten Wanneer 

14-34 13-05-14 allen Onderwerpen voor de OMO-krant doorlopend 

18-80 18-12-18 
 
 

G. Noij 
 

Inzake begroting vs realisatie: 
- jaarrekening + voorjaarsnota 
- begroting opvragen 

Cyclus: 
maart 
september 

19-39  P. Kerkhof, ASD Adviezenlijst, stand van zaken adviezen doorlopend 

20-31 04-02-20 E. vd Venn Adviezen ASD op facebook doorlopend 

22-15 01-02-22 allen Agendapunten gemeenteraad ikv SD doorlopend 

23-17 02-05-23 G. Noij Bezoek bibliotheek vastleggen 01-10-24 

23-29 
06-06-23 

G. Noij 
Afd. Communicatie vragen om 3x 5 vragen in 
enquête over 3 adviezen ASD 

02-04-24 

23-42 06-02-24 ASD Voortgangsgesprek met Team Toegang 03-09-24 

23-52 07-11-23 ASD Ervaringen pilot dagbesteding G-West doorlopend 

24-09 
02-04-24 

G. t. Haaf,  
W. Kroon 

Afspraak met Communicatie inz. actie 23-29  
+ communicatie naar inwoners over besteding 
budgetten 

april ‘24 

24-12 07-05-24 G. Noij Onderzoek KonnectKever? 04-06-24 

24-15 04-06-24 G.t.Haaf Huurdersraad Destion uitnodigen <05-11-24 

24-16 

02-07-24 

C. Verhoeven 

Agenda 3/9: 
- vaststelling jaarverslag 2023 
- ongevraagd advies inz PGB? 
- uitvoeringsprogramma OMO  

03-09-24 

24-17  C. Verhoeven Evaluatie OMO aan ASD (embargo) 03-07-24 

24-18  C. Verhoeven, 
afv. ASD 

Sessie inz uitv.programma OMO 07-08-24 

24-19  G. t. Haaf Advies woonzorgvisie gereed 

mailto:asdgennep@outlook.com

